
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 16/12/2020 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Να επιτραπεί στις Λαϊκές Αγορές η πώληση ειδών ένδυσης-υπόδησης» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Σύμφωνα με εκπροσώπους πωλητών λαϊκών αγορών, καθώς και σύμφωνα με 
δημοσίευμα διαδικτύου της 23/11/2020 (https://www.agro24.gr/agrotika/agrotikes-
organoseis/na-epitrapei-stis-laikes-agores-i-polisi-loyloydion-kai-eidon-endysis), η 
«Πανελλαδική Ομοσπονδία Συλλόγων Παραγωγών Αγροτικών Προϊόντων Πωλητών 
Λαϊκών Αγορών» ζητάει με ανακοίνωσή της να γίνει άμεσα η άρση των απαγορευτικών 
μέτρων για το κομμάτι των λαϊκών αγορών που αφορά σε βιομηχανικά προϊόντα. 
Επισημαίνει τις δυσμενείς  συνέπειες των μέτρων λόγω της πανδημίας, που έπληξαν τους 
παραγωγούς και είχαν συνέπεια, τόσο την απώλεια πολύτιμων θέσεων εργασίας, όσο και 
τον μηδενισμό του εμπορικού ανταγωνισμού, με επακόλουθο την αύξηση των τιμών των 
προϊόντων και την αδυναμία των παραγωγών για συνέχιση της καλλιέργειας και 
καταβολής ποσών κάλυψης εφοδίων, φυτοφαρμάκων, σπόρων κ.λπ., λόγω της συνεχούς 
αβεβαιότητας αυτών, όσον αφορά στην πώληση των παραγόμενων από αυτούς αγαθών. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεσθε, μέσω πρωτοβουλίας σας για τροποποίηση του επίμαχου «ΦΕΚ 4999», να 
επιτρέψετε τη λειτουργία του εμπορικού τμήματος πώλησης ειδών ένδυσης και υπόδησης, 
στις Λαϊκές Αγορές; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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